
Referat af generalforsamlingen i LSG d. 23.juni 2019 på 

Strandvejsrestauranten i Hals. 

Valg af dirigent: Lars Ahrenholdt blev foreslået og valgt. 

Bestyrelsens beretning: Formanden Brian Jensen spurgte forsamlingen 

om man havde spørgsmål til den udsendte beretning. Dette var ikke 

tilfældet, så beretningen blev vedtaget uden kommentarer. 

Regnskabet: Kassereren Jan Skals fremlagde det reviderede regnskab. Der 

var ingen spørgsmål til regnskabet, der herefter blev godkendt. 

Kontingent: Kontingentsatsen blev for det kommende år uændret 250 kr. 

Indsendte forslag: Forslag 1 blev vedtaget. Rolf W. og Lars Ahrenholdt vil 

arbejde videre med forslaget. 

Forslag 2 trak forslagsstilleren Betiina LS 22 tilbage. 

Forslag 3: Det blev vedtaget at sætte satsen for, for sent indbetalt 

kontingent, op fra 50 kr. til 100 kr. 

Forslag 4: Det blev vedtaget, at man fremover kan indsende forslag til 

generalforsamlingen indtil 14 dage før generalforsamlingens afholdelse. 

Forslagene skal sendes ud til alle medlemmer inden generalforsamlingen. 

Forslag 5: Det blev vedtaget at man fremover vil give den der holder 

bestyrelsesmødet 200 kr. til forplejning. Det blev ligeledes vedtaget, at 

man fremover ikke holder sommerfrokost i bestyrelsen. 

Forslag 6: Lars Ahrenholdt fremlagde et forslag om at holde en vejgrillfest 

i klitten d. 10. august. Der bliver udsendt indbydelse og der vil ikke være 

bindende tilmelding. 

Valg: Jan Skals blev genvalgt som kasserer for et år. 

Da bestyrelsesmedlemmerne Ole Jensen LS 14 og Troels Fischer  LS 43 

efter 10 år i bestyrelsen ikke ønskede at genopstille og Bettiina Venøbo 



var trådt ud af bestyrelsen i løbet af året, skulle der vælges 3 nye 

medlemmer.  

Der blev foreslået 4 kandidater til bestyrelsesvalget: 

Følgende blev valgt til bestyrelsen: 

Lars Ahrenholdt LS 20 (25stemmer) 

Erik Ravn Jensen SP 4 (20 stemmer) 

Vinnie Rahbek LS34 (19 stemmer) 

Første suppleant blev Torben Mølgaard LS 37 med 14 stemmer. 

Valg af revisor: Anna Vestergaard blev valgt 

Valg af revisorsuppleant: Peter Høj blev valgt 

Eventuelt: 

Frits Schæfer fortalte, at han havde passet vejen i løbet af året, med 

mange trillebørfulde grus. Frits mente ikke, at der er behov for asfaltering  

i krydsene. Vejen er i rigtig god stand. 

Ellen Ahrenholdt LS 20 foreslog at der blev sat hjertestarter op et sted i 

vores forenings område. Rolf W. sagde ja til, at man kan sætte 

hjertestarteren op ved hans hus og tilslutte apparatet til hans anlæg, 

selvfølgelig uden omkostninger for ham. 

Ellen Ahrenholdt foreslog ligeledes, at man overvejede at sætte 

branddaskere op rundt omkring i området. Hun oplyste at man kan købe 

branddaskere for ca. 800 kr. for 2 stk. incl. levering. 

Formanden lovede, at bestyrelsen vil arbejde videre med ideerne i den 

kommende periode. 

 

Referat: Troels Fischer 


